
Przedstawiono na Sesji Rady Miejskiej w Sierpcu  w dniu 15.05.2024 

SIERPC 15.05.2024 

BURMISTRZ 

MIASTA  SIERPCA 

JAROSŁAW  PERZYŃSKI 

INTERPELACJA 

Przy budynku Urzędu Miejskiego - 

Był w Sierpcu podjazd dla osób na wózkach. 

Podjazd rozebrano. Ile kosztowało podatników Sierpca zbudowanie tego podjazdu ? 

Zbudowano windę. Winda nie działa zawsze. 

Mieszkańcy pytają: 

Dlaczego rozebrano Podjaz . Windy psują się, jak wjedzie osoba na wózku do Urzędu  

Miejskiego? 

RADNA 

RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

BARBARA  GIL 


